
 
О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т -   А Л Ф А Т А Р,  О Б Л А С Т    С И Л И С Т Р А 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6,. 086 811 634 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 12 

от 27.07.2012 г. 

 

        Днес 27.07.2012 година от 14:00 часа в в заседателната зала  на Община Алфатар 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар.        

        На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: - Г-жа Златка Питакова, 

Живка Великов, Ивелина Миткова,  Марин Пейчинов, Радка Желева , Росица Иванова, 

Хюлия Мехмедалиева, Янка Господинова, Нели Маринова,Селятин Исмаилов и г-н 

Петър Иванов. 

        От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка Узунска – 

кмет на Община, Петко Добрев – зам.кмет,  Стефка Жекова – секретар на община, 

Павлина Друмева- директор на дирекция „ОА”, Иван Енчев – директор на дирекция 

„СА” ; Радка Илиева- ст.специалист „Култура, обредни дейности и спорт” , кметове на 

кметства и кметски наместничества от общината. Гости на заседанието  бяха 

директорите на ОУ”Хр.Ботев” гр.Алфатар и НУ”Отец Паисий”с.Алеково. 

             Председателят на общинския съвет – Златка Питакова  откри заседанието: 

Уважаеми колеги, Уважаема госпожо Узунска, уважаеми гости, 

откривам днешното заседание на Общински съвет – Алфатар на основание чл.27, 

ал.2, от ЗМСМА. 

         Колеги, всички имате материалите и дневния ред за днешното заседание. На 

постоянните комисии допълнително се внесоха  докладни. 

         Правя предложение да се включат в дневния ред както следва: 

Точка 16 да бъде – „Продажба на земя –частна общинска собственост на 

законно построена върху нея сграда  на Дамян Иванов Великов. 

Точка 17 „ Покана за участие ,като партньор по проект”Здраве без граници” и 

подписване протокол за сътрудничество. 

Точка 18- „Отложено решение № 083 от 22.06.2012г.-относно: „Даване съгласие 

за финансиране на предпечатна подготовка на исторически роман „Мрак над 

равнината” от Славейко Чамурлийски/ литературен псевдоним на Стоян Пейчев 

Стоянов”. 

    Точка 19 -Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

 

 



Който е съгласен с така предложения  Дневния ред моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

Зачитам новия дневен ред: 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

1. Отчет за дейността на ОбС-Алфатар за периода 10.11.2011г.- 30.06.2012г. 

2. Докладна записка относно: Отчет по изпълнение на решения от предходни 

сесии. 

3. Докладна записка относно: Изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на ОбС-Алфатар, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинска администрация. 

4. Докладна записка относно:Промяна в Закона за държавния служител – чл.34, 

ал.2 от ЗМСМА. 

5. Докладна записка относно: „Отчет на работата на общинска администрация по 

изпълнение на решенията на ОбС- Алфатар за първото шестмесечие на 

годината”.                                  

6. Докладна записка относно: „Отчет за касовото изпълнение на бюджета на 

община Алфатар към 30.06.2012г.” 

7. Докладна записка относно: „Актуализация на поименния списък за капиталови 

разходи – м.Юли 2012г.” 

8. Докладна записка относно: „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на ОбС-Алфатар за второто 

тримесечие на 2012г.” 

9. Докладна записка относно: „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за второто тримесечие 

на 2012г. 

10. Докладна записка относно: „Членство на община Алфатар в „Асоциация 

общински гори”. 

11. Докладна записка относно: „Провеждане на конкурс за обществен превоз на 

пътници с автобус с автобусни линии в областната /междуобщинска/ 

транспортна схема от квотата на община Алфатар. 

12. Докладна записка относно: „Продажба на земя – частна общинска собственост, 

на собственика на законно построена върху нея сграда Христо Лазаров Куртев. 

13. Докладна записка относно: „Определяне на средищни училища”. 

14. Докладна записка относно: „Утвърждаване съществуването на маломерни 

самостоятелни паралелки с минимален брой на учениците и слети паралелки в 

учебните заведения на община Алфатар. 

15. Становище относно „Решение №88 от 22.06.2012г.,от протокол №11 на ОбС-

Алфатар”. 



16. Продажба на земя –частна общинска собственост на законно построенавърху 

нея сграда  на Дамян Иванов Великов. 

17. Покана за участие ,като партньор по проект”Здраве без граници” и подписване 

протокол за сътрудничество. 

18. Отложено решение № 083 от 22.06.2012г.-относно: „Даване съгласие за 

финансиране на предпечатна подготовка на исторически роман „Мрак над 

равнината” от Славейко Чамурлийски/ литературен псевдоним на Стоян Пейчев 

Стоянов”. 

     19. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

19.1. Отговор на общинска администрация на молба от Марин Георгиев 

Маринов. 

19.2. Протестно писмо от Николай Колев. 

   19.3. Писмо /за преобразуване на кризисен център/ 

   

З.Питакова:  

След като всички сме съгласни с новия дневен ред преминаваме към първа 

точка от дневния ред 

ПЪРВА ТОЧКА: Отчет за дейността на ОбС-Алфатар за периода 10.11.2011г.- 

30.06.2012г. 

 

З.Питакова: Отчета е разгледан на заседание на постоянните комисии. Моля за 

въпроси? 

Няма въпроси. Зачитам решението и преминаваме към режим на гласуваме. 

 

 

РЕШЕНИЕ № 089 

 

На основание чл.27,ал.6 от ЗМСМА и във връзка с чл.17 ,ал.5 от Правилника за 

организацията и дейността на ОбС  , предлагам  ОбС  Алфатар да вземе следното 

решение: 

1. Приема отчета за дейността на ОбС Алфатар за периода 10.11.2011г.-

30.06.2012г.   

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    



 

 

 

З.Питакова: Преминаваме към: 

ВТОРА ТОЧКА: Докладна записка относно: Отчет по изпълнение на решения от 

предходни сесии. 

З.Питакова: За по-добър контрол по изпълнение на решенията на Общинския съвет 

предлагам да има отчет от кмета на общината на всяко заседание по изпълнение 

решенията  на ОбС от предходното. 

Имате ли въпроси, предложения? 

Р.Желева: На заседанието на постоянните комисии изразих становище, че кмета не е 

задължен да отчита изпълнението на всяка сесия. По ЗМСМА отчета се прави два пъти 

в годината. 

Я.Господинова: Мисля, че е необходимо на всяко заседание ,кмета да отчита на какъв 

етап е изпълнението. 

З.Питакова: Други въпроси? Зачитам решението 

       На основание чл. 21,ал.1,т.23,т.24 от ЗМСМА, ОбС Алфатар да вземе следното:  

 

РЕШЕНИЕ № 090 

 
1. Задължава кмета на Община Алфатар да представя отчет за работата на общинска 

администрация по изпълнение решенията от предходната сесия на всяка следваща 

такава. 

 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 6  , против – 1 ,   въздържали се – 4 

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „Въздържал” 

2. Нели Маринова „Въздържал” 8. Петър Иванов „Въздържал” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „Въздържал” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „Против” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

Решението се приема. 

Р.Иванова: Искам да обясня гласуването- аз съм „ЗА” оперативен ред, не под формата 

на отчет. 

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ТОЧКА ТРИ: Докладна записка относно: Изменение и допълнение на Правилника 

за организацията и дейността на ОбС-Алфатар, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинска администрация. 



 

 

З.Питакова: Извършихме промени в предложението, както беше обсъдено на 

постоянните комисии. Други въпроси? Няма.Зачитам решението. 

 

      На основание чл.34, ал.1 и 2 ,чл.21, ал.3 от ЗМСМА и във връзка с посл. изм.в 

ДВ- бр.38 от 2012г./ промяна на чл.34,ал.2 в сила от 01.07.2012г/ и чл.26, ал.2 и 

чл.28 ,ал.1 от ЗНА ,Общински съвет – Алфатар, да приеме 

РЕШЕНИЕ № 091 

 

1. Приема изменение и допълнение на „Правилника за организация и дейността на 

Общински съвет–Алфатар, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинска администрация”, както следва: 

        А. ПРОМЕНЯ: 

       Чл.23, ал.2, който придобива следното съдържание: 

(2) Общия размер на възнаграждението на един съветник се определя с решение 

на Общинския съвет, прието с мнозинство от по – вече от половината от състава 

на ОбС и не може да надвишава по – вече от 30%/тридесет/ на сто от  средната 

брутна работна заплата в общинска администрация за последния месец от 

предходното тримесечие. 

     1. Промяната влиза в сила от 01.07.2012г. 

 

         Б. Допълва нова алинея към чл. 17от Правилника,  

ал.(5):Председателят на общинския съвет изготвя и внася за разглеждане два пъти 

годишно отчет за дейността на съвета и на неговите комисии, който се разглежда в 

открито заседание и се разгласява. 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТИРИ: Докладна записка относно:Промяна в Закона за държавния 

служител – чл.34, ал.2 от ЗМСМА. 



 

 

З.Питакова: Трябва да вземем решение за самото възнаграждение. Направена е 

корекция, както обсъдихме на постоянните комисии. 

Други въпроси? Няма.Зачитам решението: 

      На основание чл.34, ал.1 и ал. 2 от ЗМСМА и във връзка с посл. изм.в ДВ- бр.38 

от 2012г./ промяна на чл.34,ал.2 в сила от 01.07.2012г/предлагам  Общински съвет 

– Алфатар да приеме :  

 

РЕШЕНИЕ № 092 

1. Общия размер на възнаграждението на един съветник се определя с решение на 

Общинския съвет, прието с мнозинство от повече от половината от състава на 

ОбС и не може да надвишава повече от 30%/тридесет/ на сто от  средната брутна 

работна заплата в общинска администрация за последния месец от предходното 

тримесечие. 

 

2. Възнаграждението на общинските съветници от Общински съвет – Алфатар за 

един месец да бъде в размер на 30 на сто от средната брутна заплата в общинска 

администрация за последния месец от предходното тримесечие . 

3. Промяната влиза в сила от 01.07.2012г. 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

  

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТ:  Докладна записка относно: „Отчет на работата на общинска 

администрация по изпълнение на решенията на ОбС- Алфатар за първото 

шестмесечие на годината”.                                

 

З.Питакова: Давам думата на председателя на комисията по Бюджет,финанси, норм. 

уредба,местно самоуправление” Н. Маринова: Разгледахме отчета на постоянните 

комисии, изпълнението на решенията, ако кмета има нещо да добави. 

Й.Узунска: Ще се повторя. От 42 решения на ОбС са изпълнени 22, останалите 20 се 

зпълняват. 

Н.Маринова: Комисията излезе със становище да приеме отчета. 



З.Питакова: Други въпроси? Зачитам решението. 

 

         На основание чл.21 ал. 1, т.24 и във връзка с чл.44, ал.1, т.7 от ЗМСМА, 

Общински съвет Алфатар да вземе следното:  

РЕШЕНИЕ № 093 

1. Приема отчета за работата на общинската администрация по изпълнение на 

решенията на ОбС- Алфатар за първото шестмесечие на годината”.   

 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТ: Докладна записка относно: „Отчет за касовото изпълнение на 

бюджета на община Алфатар към 30.06.2012г.” 

 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Н. Маринова: Цифрите са съпоставени в проценти за 

последните три години. Въпроси,  имате ли ? Становището на комисията е да се приеме 

отчета за касовото изпълнение на бюджета. 

 

З.Питакова:  Зачитам решението. 

 

           На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.18 и чл.25, ал.1 от ЗОБ, чл.37, 39 

и 43 от Наредбата за съставяне, изпълнение и отчитане на общинския бюджет и 

във връзка с разпоредбите на ЗДБРБ за 2012 г., предлагам Общинският съвет да 

вземе следното 

 

РЕШЕНИЕ № 094 

1. Приема уточнения годишен план на бюджета към 30.06.2012 г. по прихода и 

разхода по функции, както следва: 

 По прихода  2 035 895 лв./ разпределен по параграфи съгласно Табл.1./  

 По разхода 2 035 895 лв./ разпределен по функции и параграфи съгласно 

Табл.3 / 

2. Приема отчета за касово изпълнение на бюджета за първото шестмесечие на  

2012 г.на Община Алфатар, както следва: 



 По прихода   807 449 лв. /разпределен по параграфи съгласно Табл.2./ 

 По разхода  807 449 лв. / разпределен по функции съгласно Табл.3/. 

3. Приема отчета за изпълнение на извънбюджетните сметки и фондове за първото 

шестмесечие на 2012 г. съгласно Табл.4.  

4. Приема отчета за разходите за ДМА в размер на 18 875 лв., съгласно Приложение 

№1. 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ТОЧКА СЕДЕМ: Докладна записка относно: „Актуализация на поименния списък 

за капиталови разходи – м. Юли 2012г.” 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Н. Маринова: Предложението на комисията е да се 

приеме актуализацията. 

Узунска: Да се включи стойността /1 200лв./ на новозакупения климатик, за ОбС в 

поименния списък. 

З.Питакова: Други въпроси. Зачитам решенията 

 

 На основание чл.21, ал.1,т.6 от ЗМСМА, чл.12, ал.3 и 4 от ЗДБРБ за 2012 г., 

чл.18 от ЗОБ и чл.39 от Наредбата за съставянето, изпълнението и отчитането на 

бюджета на Община Алфатар, предлагам Общинския съвет да вземе следното  

 

РЕШЕНИЕ № 095 

1. Дава съгласие да бъде извършена компенсираща промяна в капиталовите 

разходи, финансирани със средства от целевата субсидия за 2012 г. и 

собствените средства на общината, съгласно Приложение №1.   

2. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата  актуализация 

по бюджета на общината за изпълнение на т.1 от решението. 

 



З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ТОЧКА ОСЕМ: Докладна записка относно: „Одобряване на извършените разходи 

за командировки в страната на Председателя на ОбС-Алфатар за второто 

тримесечие на 2012г.” 

З.Питакова: Давам думата на Н. Маринова: Рутинна докладна, коментирана е на 

постоянните комисии. Ако нямате въпроси, предлагам да се гласува. 

Р.Желева:Като се участва в заседания на сдружения /ВИК, Болница/, да ни 

уведомявате, какво се разглежда. 

Р.Иванова: Вие като председател ходите на заседания на сдружения на общините и др. 

Предлагам да ни запознавате с решенията, промени в нормативната уредба. 

Н.Маринова: Не като отчет . 

Зл.Питакова: На едно от заседанията бях обяснила , че тези срещи бяха за избор на 

управителни и контролни съвети .При следващи срещи ще бъдете запознати. 

М.Пейчинов: Има много конкретика на такива срещи, добри практики. 

 Н.Маринова: Ако нямате други въпроси да гласуваме отчета. 

            На основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките 

в страната, предлагам Общинския съвет да вземе следното 

 

РЕШЕНИЕ № 096 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от Председателя на 

Общинския съвет Алфатар – г-жа  Златка Питакова  за  второто  тримесечие  на      

2012 г., съгласно Приложение №2. 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 



ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

З. Питакова:  колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТ: Докладна записка относно: „Одобряване на извършените разходи 

за командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за второто 

тримесечие на 2012г.” 

 

З.Питакова: Давам думата на Н. Маринова: Аналогична докладна записка. 

Предложението на комисията е да бъдат одобрени. Кмета, ако има да допълни нещо. 

 

Узунска: Повечето от командировките се осъществиха заедно с председателя на ОбС. 

Сама бях във В.Търново за развитието на туризма. Разгледани бяха различни практики, 

но всички могат да бъдат приложени в нашата община. 

Н.Маринова: Ако нямате други въпроси да гласуваме отчета. 

            На основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките 

в страната, предлагам Общинския съвет да вземе следното 

 

РЕШЕНИЕ № 097 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от Кмета на община 

Алфатар – г-жа  Йорданка Узунска  за  второто  тримесечие  на      2012 г., 

съгласно Приложение №1. 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

З. Питакова:  преминаваме към следващата точка от дневния ред. 



ДЕСЕТА ТОЧКА: Докладна записка относно: „Членство на община Алфатар в 

„Асоциация общински гори”. 

З.Питакова: Давам думата на кмета г-жа Й.Узунска: Всички знаете, че общината 

разполага с горски фонд и въпросът е как ще бъде експлоатиран. 

На срещата, на която присъствахме имаше представител на Асоциацията. Той 

предложи да указва методическа помощ при евентуално членство на общината. 

Сумата за членството е 100,00 лв плюс 0.15лв на хектар. Размера на нашия горски фонд 

е 220 хектара, което означава, че не можем да назначим за постоянно горски 

специалист. 

З.Питакова: Имате ли въпроси ,колеги?Няма .Зачитам решението. 

        На основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА, предлагам Общинският съвет да 

вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 098 

1. Дава съгласието си община Алфатар, като собственик на горски територии -  

гори и земи  от общинския горски фонд да стане член на „Асоциация общински 

гори”. 

2. Определя: 

 За пълномощен представител на Община Алфатар в общото събрание на  

Асоциация общински гори” Йорданка Радева Узунска – кмет на община 

Алфатар; 

 За заместник пълномощен представител на Община Алфатар в общото събрание 

на  Асоциация общински гори” Иван Петров Енчев –Директор Д ”СА” Община 

Алфатар. 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 



ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА: Докладна записка относно: „Провеждане на конкурс за 

обществен превоз на пътници с автобус с автобусни линии в областната /между 

общинска/ транспортна схема от квотата на община Алфатар. 

 

З.Питакова: Давам думата на Председателя на комисията ”Общ. Собственост,УТ,пътна 

и сел. Мрежа,благоустройство”г-н М. Пейчинов: На заседание на комисиите, общинска 

администрация ни запозна със ситуацията. Надяваме се да има желаещи за участие в 

търга. По неофициална информация фирма „ХАРИ -3” се готви да участва. 

Ако имате въпроси? 

 

Ана Йосифова: Какво ще стане, ако не се явят кандидати? Направихме събрание на 

с.Бистра, имаше идеи: - да се търсят фирми от Тервел; - Да се учреди общинско 

предприятие  и общината да извършва превоз. 

 

Ив. Енчев: Да се коригира точка IV автобусна линия „Бистра –Силистра-Бистра” да се 

чете „Силистра –Бистра” , да се промени и в решението. 

 

М.Пейчинов: Становището на комисията е да се приеме предложението. 

 

На основание чл 22, ал.1 от ЗМСМА и във връзка с глава Втора от Наредба 

№ 2 / 2002г. (обн. в ДВ, бр. 32/2003г. изм и доп.. ДВ.бр.45/2006г.)   да вземе следното 

 

РЕШЕНИЕ № 099 

I. Дава съгласието си Линията Силистра –Бистра  от областната транспортна схема 

да премине   в квотата на община Алфатар  

II. На основание чл. 8,ал.3 от Наредба №2/2003 г. на МТС утвърждава  автобусните 

линии от областната (между общинска) транспортна схема  за възлагане  с 

конкурс със следния маршрут:Силистра– Бистра: с маршрутни разписания 

№СС–07-004 и №СС–07-005  

III. На основание чл. 17,ал1 от Наредба №2/2003 г. възлага да се проведе  конкурс за 

превоз на пътници с автобуси по утвърдените в т.І  автобусна линия  и маршрут 

от областната (между общинска) транспортна схема .   

IV. На основание чл.17,ал.3 в.вр.с ал.1,т.2 от Наредба №2/2003година открива 

процедура по възлагане чрез конкурс на превози на пътници и делегира 

изпълнението на своите функции относно провеждането на конкурса на кмета на 

общината  за възлагане на автобусна линия за обществен превоз на пътници  от 

областната (между общинска) транспортна схема от квотата на община Алфатар 

по описания в т.1 маршрут.в срок до   2017 г.,по автобусна линия Силистра– 

Бистра: 

V. На основание чл. 17,ал.5 от Наредба №2/2003 г. на МТС определя  състав  на 

комисията за провеждане на конкурса и оценка на постъпилите предложения в 

съответствие с изискванията на 17, ал.7 както следва: 

- правоспособен юрист; 

- представител на Изпълнителна агенция "Автомобилна администрация"; 

- представител РДВР -КАТ - Пътна полиция гр.Силистра; 

- представител на браншова организация в областта на автомобилния 

транспорт. 



- представител на  областна администрация – Силистра 

- представител на  Общински съвет –Алфатар; 

- Зам.Кмет Община Алфатар  

- ст.специалист “Транспортно обслужване и енергийна ефективност” – 

Община Алфатар 

- гл.специалист “Финанси и счетоводна дейност” –Община Алфатар  

VI. На основание чл. 17,ал.6 от Наредба №2/2003 г. на МТС  възлага на Кмета на 

Общината да назначи комисия за провеждане на конкурс.  

VII. На основание чл. 18, ал.1 от Наредба №2/2003 г. на МТС определя  автобусните  

линиите и курсовете от областната (между общинска) транспортна схема по 

описаните в т.1 за превоз на трудноподвижни лица, при спазване на следните 

нормативи за относителния дял на курсовете, изпълнявани с такива автобуси: 

           а) 2012 - 2014 г. - 35 % от общия брой курсове по линиите от общинската 

транспортна схема, междуобщинските и междуобластните линии от квотата 

на общината; 

 б) 2015г. - 50 % от общия брой курсове; 

 в) 2016 г. -75 % от общия брой курсове; 

 г) 2017 г. - 100 % от общия брой курсове. 

VIII. На основание чл. 19, ал.1 от Наредба №2/2003 г. на МТС, утвърждава   критерии 

и начин за комплексна  оценка и класиране на предложенията на участниците  в 

конкурса за възлагане на обществен превоз на пътници  от областната 

(междуобщинска) транспортна схема както следва :  

А./ Оценката на предложенията на кандидатите да се извърши по 

точкова система по следните критерии и  коефицента на тежест им  в 

крайната оценка  на предложението  както следва : 

І. Цени: 

   А.  За пътнико километър / най-ниската цена на база всички разходи по 

линия+печалба+ ДДС/ 

- първо място / най-ниска/   - 15 т. 

- второ място                        – 10 т. 

- трето място                           – 5 т. 

- четвърто и следващи места – 0 т. 

        Б.  Механизъм за промяна на цената 

-  първо място / най-ниска/  - 15 т. 

- второ място                         – 10 т. 

- трето място                          –  5 т. 

- четвърто и следващи места – 0 т. 

                         коефициент на тежест – 15 % 

ІІ. Социални облекчения   и предложения в полза на възложителя – до 3 / три/ точки за 

всяко  отговарящо/ представят се доказателства и прието от комисията по 

предложение в полза на общината и пътниците, но не повече от 10 точки..Същите се 

вписват  задължително в договора с изпълнителя/ направил предложението/ 

коефициент на тежест – 10% 

ІІІ. Място на данъчна регистрация на кандидата  по чл.2,ал.1 от Наредба № 2… 



     -  в община Алфатар       - 30 т. 

- в друга община        – 0 т. 

    коефициент на тежест – 10 % 

ІV.Регистрирани  от РО ДАИ и Общината нарушения ,жалби против лицето през 

последните три години за обслужване на редовни автобусни линии 

- Да – 0 т. 

- Не – 5 т. 

            коефициент на тежест – 10 % 

V. Списък на подобен вид поръчки  извършени през последната година/ клиенти/  или 

да  са осъщесвявали  същите дейности и услуги; 

- от две до пет години – 15 т. 

- до две години            – 10 т. 

- не                                   - 1 т. 

коефициент на тежест – 5 % 

VІ. Собственост на автобусите:  

- собствени – 15 т. 

- на лизинг -  10 т. 

- наети         -   5 т. 

    коефициент на тежест – 10 % 

VІІ. Регистрирани в РДВР автобуси: 

- регистрирани в РДВР –Силистра – сектор КАТ – 10 т. 

- не регистрирани в РДВР –Силистра – сектор КАТ – 0 т. 

коефициент на тежест –5 % 

 

VІІІ. Възраст на автобусите, считано от датата на първоначалната регистрация 

- до 2 г.                  – 15 т. 

- от 2г. до 5 г.        – 10 т. 

- от 6 г. до 10 г.       -  6 т.  

- от 11 г. до 15 г      - 3 т. 

- над 15 год              - 0 т. 

    коефициент на тежест –10 % 

ІХ. Сервизна база за ремонт и технически преглед на автобуси: 

- собствена – 15 т. 

- наета          -  5 т. 

                               коефициент на тежест –5 % 

Х. Резерв от автобуси: 

- по голям от задължителния – 5 т. 

- равен                                       - 0 т 

                               коефициент на тежест –5 % 

 



 

 

ХІ.Оборудване на автобусите за превоз на трудно подвижни лица: 

Равен или над 20.% от общия брой на курсовете  с които кандидатства –15 т. 

- до 15%  - 10 т. 

- 0%         -   0 т. 

 курсове : - …. курса  

сутрин ,………..  час        начална спирка Силистра ,.Бистра  

коефициент на тежест – 10 % 

ХІІ.Екологичност на автобусите: 

- работещи с  екодизелово гориво –10 т. 

- работещи   с други екогорива – 15 т. 

- коефициент на тежест –5 % 

 

Оценката на предложенията на кандидатите да се извърши по точкова система по 

посочените  критерии и показатели. 

Класирането на кандидатите да се извърши въз основа на комплексна оценка на база 

получения сбор точки по отделните критерии. На първо място се класира  предложение 

получило най-много точки. При равен брой точки предимство да се даде на кандидата, 

който е направил допълнителни предложения за извършване на услуга в полза на 

Общината.Колеги ,други въпроси? 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА: Докладна записка относно: „Продажба на земя – 

частна общинска собственост, на собственика на законно построена върху нея 

сграда Христо Лазаров Куртев. 

З.Питакова: Давам думата на М.Пейчинов: г-н Куртев е закупил сградата, сега иска да 

закупи земята. Докладната е придружена с всички необходими документи има 

приложени оценки. Предложението на комисията е да се даде възможност закупуването 

на земята. 



Други въпроси? 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.3, от ЗОС, чл.32, ал.1, от 

НРПУРОИ приета от ОбС Алфатар и проявен интерес за закупуване на 

общинската част, предлагам на Общинският съвет да вземе следното 

  

 РЕШЕНИЕ № 100  

1. Дава съгласие за продажбата на УПИ с площ от 1925(хиляда деветстотин 

двадесет и пет) кв.м., АОС №204/30.06.2008г., вписан в Службата по Вписванията с 

вх.рег.№4746/ 02.07.2008г., Акт 18, том ХІІІ, дело2749/2008г., ПК 10560, на 

собственика на законно построена сграда Христо Лазаров Куртев, за сумата  от 3641,20 

(три хиляди шестстотин четиридесет и един лева и двадесет ст.) лв. без включен ДДС, и 

ДДС в размер на 728,24 ( седемстотин двадесет и осем лева и двадесет и четири ст.)лв. 

2. Възлага на кмета на Общината да извърши съответната процедура по 

продажба съгласно чл.35, ал.3 от ЗОС, чл.32, ал.1, от НРПУРОИ приета от ОбС 

Алфатар. 

 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

 

ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА: Докладна записка относно: „Определяне на средищни 

училища”. 

З.Питакова: Давам думата на Р.Иванова: На комисиите не възникнаха въпроси и 

комисията излезе със становище да се приемат предложените средищни училища. 

Ако имате въпроси,заповядайте? 

Р.Желева: Да подкрепим предложението, ако искаме да съществуват училищата. 

Я.Жекова: Двете училища сме включени в проект на Министерството на образованието 

за целодневно обучение. Ангажирани са възпитатели. Осигурява се храна на децата. 

След като няма други въпроси ,предложението за решение. 



На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.7, ал.1 от Постановление №84/06.04.2009 г.за 

приемане на списък на средищните училища в Република България, определяне 

на критерии за включване в списъка на средищните училища и приемане на 

финансови правила за разходване на средствата за допълнително финансиране за 

осигуряване обучението на пътуващите ученици от средищните училища (обн. ДВ. 

Бр.29/17.04.2009 г.) предлагам Общински съвет гр.Алфатар да вземе следното 

 РЕШЕНИЕ № 101 

1. Определя ОУ „Христо Ботев” гр.Алфатар за средищно училище, в което се 

обучават ученици от І до VІІІ клас от следните населени места: с. Алеково, 

с.Бистра, с. Васил Левски, с. Цар Асен и с. Чуковец; 

2. Определя НУ „Отец Паисий” с. Алеково за средищно училище, в което се 

обучават ученици от І до ІV клас от следните населени места: с. Алеково, 

с.Бистра; 

3. Задължава кмета на общината в срок до 15 август да изпрати в МОМН 

мотивирано предложение за определяне на средищни училища на територията 

на Община Алфатар. 

 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви , преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

 

ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА: Докладна записка относно: „Утвърждаване 

съществуването на маломерни самостоятелни паралелки с минимален брой на 

учениците и слети паралелки в учебните заведения на община Алфатар. 

З.Питакова: Давам думата на Р.Иванова: Нямаме въпроси. Само г-жа Ж.Великова 

изиска списък на учениците от 1-4 клас, за изясняване на застъпени ученици в двете 

училища. 



Ст. Жекова: Ако има такива застъпени ученици, тук са двамата директори да ги 

уточнят. 

Н.Маринова: Не е гаранция, че родителите няма да направят промени. 

В. Маринов: Проблема е септември месец да не паднат под 10 бр., защото ще преминем 

към сливане. 

Ана Юсифова: Смятам, че ще има промяна, защото родителите си правят подбор до 

последния месец. 

Р.Иванова: Когато родителя попълни декларация на две места, носи отговорността. 

Директора няма вина, че е приел Заявлението. 

Ако няма въпроси да гласуваме? 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл.11, ал.1, т.2 и ал.2, чл11а от 

Наредба №7 на МОН за определяне броя на учениците и децата в паралелките и 

групите на училищата, детските градини и обслужващите звена, предлагам 

Общинският съвет да вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 102 

1. Утвърждава съществуването на самостоятелни паралелки и групи с пълняемост 

под задължителния минимум за учебната 2012/2013г. както следва: 

 ОУ “Христо Ботев” гр. Алфатар - 7 паралелки – 115 ученика 

- Самостоятелни маломерни паралелки - 4: 

- І клас – 9 ученика 

- ІІ клас – 9 ученика 

- ІІІ клас – 12 ученика 

- ІV клас – 10 ученика 

 НУ “Отец Паисий” с.Алеково - 3 паралелки – 37 ученика 

- Маломерни паралелки - 2: 

- І клас – 11 ученика 

- ІІ клас – 13 ученика 

- Слети паралелки - 1: 

- ІІІ – ІV класове - 13 ученика (8+5) ученика 

2. Дава съгласие финансирането да се извършва със средства от делегираните 

бюджети за съответното училище. 

3. Задължава Кмета на Община Алфатар да отправи мотивирано искане до 

Министъра на Министерство на образованието, младежта и науката за 

разрешение за съществуване на две самостоятелни паралелки с минимален 

брой на учениците под 10 както следва: 

a. ОУ “Христо Ботев” гр. Алфатар 
- І клас – 9 ученика 

- ІІ клас – 9 ученика 

 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 



2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова:  колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА: Становище относно „Решение №88 от 22.06.2012г.,от 

протокол №11 на ОбС-Алфатар”. 

 

З. Питакова: Има становище изготвено от общинската администрация, че няма средства 

за закупуване на костюми за танцови и балетни състави. 

Узунска: Не са подали искане за извършване на такива разходи при изготвянето на 

бюджет 2012г. На комисиите стана ядно, че не са уведомени всички читалища. 

Р.Желева: Да се ползва опита на читалище с. Бистра да се ползват проекти. 

 

Р.Иванова: Хубаво е да се намерят средства за изявите. Да се предвидят средства за 

следващия бюджет. 

 

Ж.Великова: Да се уведомяват всички читалища, защото пропуска на г-жа Илиева не е 

първи. Читалището има ел.поща, която може да се ползва. 

 

Я.Господинова: С кого говорихте г-жо Илиева. Имам предложение г-жа Илиева да 

получи административно наказание. Всеки е на работното си място да си върши 

работата. 

 

З. Питакова: Имам предложение да се предвидят минимални средства във следващия 

бюджет. 

 

Н.Маринова: Читалищата да са по-активни и да усвояват средства с проекти. Костюма е 

50% от изявата. 

 

З.Питакова : Правя предложение за решение:  

 

           На основание чл. 21 ,ал.1, т.23 от ЗМСМА ,Поради непредвидени средства в 

бюджет 2012г. за закупуване на костюми за танцови и  балетни състави  ОбС не дава 

съгласие за финансово подпомагане, осемте читалища на територията на общината и  

танцов клуб  „ Алегро” гр.Алфатар с  

 

РЕШЕНИЕ № 103 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  



1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

 

ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА: Продажба на земя –частна общинска собственост на 

законно построена върху нея сграда  на Дамян Иванов Великов. 

Р.Желева: Като председател на комисията за предотвратяване на конфликт на интереси, 

приехме декларацията на г-жа Ж.Великова да не участва в гласуването. 

З.Питакова: Давам думата на М.Пейчинов: Разгледани са документите. Становището е 

да се приеме. 

На основание чл.21, ал.1,т.8 от ЗМСМА, чл. 15, ал.3 от ЗУТ, чл.35, ал.3 от 

ЗОС и във връзка с чл.32, ал.1 от НРПУРОИ и постъпила Заявление  от 

собственик на законно построена сграда в урегулиран поземлен имот частна 

общинска собственост за закупуване на 300/2415кв.м., идеални части от УПИ ХІІІ-

183 кв.23, с АОС № 215 от 03.05.2012г., предлагам Общински съвет Алфатар да 

вземе следното 

РЕШЕНИЕ № 104 

1. Включва в годишната програма имот  - намиращ се в с.Алеково, общ.Алфатар, 

ул.”Константин Трендафилов” с площ от 300/2415кв.м., идеални части от УПИ ХІІІ-183 

кв.23, с АОС № 215 от 03.05.2012г. 

2. Дава съгласие за сключване на предварителен договор на основание чл.15, 

ал.3 от ЗУТ и последващ окончателен договор за продажбата на 300/2415кв.м., идеални 

части от УПИ ХІІІ-183 кв. 23, с АОС № 215 от 03.05.2012г., на собственика на законно 

построена сграда Дамян Иванов Великов, за сумата от 756,40 (седемстотин петдесет и 

шест лева и четиридесет ст.) лв. без включен ДДС, и ДДС в размер на 151,28 ( сто 

петдесет и един лева и двадесет и осем ст.)лв. 

3. Възлага на кмета на Общината да извърши съответната процедура по 

продажба съгласно чл. 15, ал.3 от ЗУТ във връзка с чл.35, ал.3 от ЗОС, чл.33, ал.1 от 

НРПУРОИ приета от ОбС Алфатар. 

 

Да гласуваме предложението. 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 10  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 



2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова  11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

 

СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА: Покана за участие, като партньор по 

проект”Здраве без граници” и подписване протокол за сътрудничество. 

З.Питакова: Давам думата на кмета г-жа Узунска: Имате писмото от Областна 

администрация. В кратък срок трябваше да се потвърди участието. 

На 30.07. има насрочена среща по този проект. 

З.Питакова:Въпроси? Зачитам основанието . 

          

         На основание чл.21, ал.1, т.8 и т.23 от ЗМСМА, във връзка с писмо на 

Областна администрация Силистра с Вх.№1915/24.07.2012г. предлагам ОбС-

Алфатар да вземе следното  

РЕШЕНИЕ № 105 

1. Дава съгласие на Община Алфатар да се включи като партньор на областна 

администрация по ОП „Трансгранично сътрудничеството Румъния-България 

2007-2013г.”, приоритетна ос „Околна среда” – „Устойчиво използване и опазване 

на природните ресурси и околната среда и подобряване на ефективното 

управление на риска в трансграничния регион, ключова област на интервенция 2.2 

„Изграждане на съвместна инфраструктура и създаване на съвместни служби за 

предотвратяване на естествени и причинени от човешка дейност кризи, 

включително съвместни служби за реагиране при извънредни ситуации” с 

наименование на проекта „Здраве без граници”. 

2. Задължава кмета на общината да предприеме произтичащите от решението 

действия. 

 Да гласуваме предложението. 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 



4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към следващата точка от дневния ред. 

ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА: Отложено решение № 083 от 22.06.2012г.-относно: 

„Даване съгласие за финансиране на предпечатна подготовка на исторически 

роман „Мрак над равнината” от Славейко Чамурлийски/ литературен псевдоним 

на Стоян Пейчев Стоянов”. 

З.Питакова: На заседание на постоянните комисии стана ясно, че е изпратено писмо от 

г-н С.Стоянов с искане за 200лв. Можем ли да си позволим тия разходи? 

П.Друмева: Ако се вземе решение, е възможно да се осигурят. 

З.Питакова: Зачитам решението. 

               На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, във връзка с чл.27 от ЗОБ, 

предлагам Общински съвет да вземе следното решение 

РЕШЕНИЕ № 106 

1. Дава съгласие за финансиране предпечатната подготовка историческия роман 

„Мрак над равнината” от Славейко Чамурлийски / литературен псевдоним на 

Стоян Пейчев Стоянов/ в размер на 200 / двеста/лв. 

2. Възлага на кмета на общината да извърши необходимата актуализация по 

бюджета на общината за изпълнение на т.1 от решението и подпише договор за 

дарение. 

З. Питакова: Преминаваме в режим на гласуване 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 7. Радка Желева „За” 

2. Нели Маринова „За” 8. Петър Иванов „За” 

3. Марин Пейчинов „За” 9. Росица Петрова „За” 

4. Ивелина Миткова „За” 10. Янка Господинова „За” 

5. Живка Великова „За” 11. Хюлия Мехмедалиева „За” 

6. Селятин Исмаилов „За”    

 

З. Питакова: Благодаря Ви , преминаваме към следващата точка от дневния ред. 



ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

 

16.1.Отговор на общинска администрация на молба от Марин Георгиев Маринов. 

     З.Питакова: На постоянните комисии разгледахме Молбата на М.Маринов. Стана 

ясно, че лицето е извършило поредица от нарушения, наложени са му административни 

наказания, приложени от общинска администрация. 

     Ще бъде уведомен, че не може да бъде подпомаган от ОбС. Да се насочи към 

Агенция за социално подпомагане. 

 

16.2.Писмо без подпис с псевдоним Ники Бобчо 

З.Питакова: На постоянните комисии взехме решение да не се разглежда. 

 

16.3.Писмо /за преобразуване на кризисен център/ 

 

З.Питакова: Трябва да се промени годишния план, за да се промени, кмета е 

необходимо  да изготви докладна записка ,да внесе мотивирано становище.Явно 

общинска администрация не иска да изпълни решението на ОбС –за преобразуването 

на кризисен център. 

 

Я.Господинова:Кмета де си свърши работата. 

 

Р.Иванова: Посочено е в писмото за следваща стопанска година, при необходими 

натурални показатели. 

 

Н.Маринова: За да се внесе докладна записка, трябва да се оправи материалната база. 

 

Й. Узунса: В разговор с г-жа Василева съм поела ангажимент за конструктивно 

решение.Следващата седмица ще проведем среща с Анелия Василева.  

В Годишния план направихме промяна за 2013г. 

 

Н.Маринова: Моето предложение е да си остане в плана „Разкриване на нов център”. 

Има ресурс, с който ще бъде захранван. 

 

Узунска: Имате решение за отчет на следващата сесия. 

 

З.Питакова: Уведомих Ви, за едно писмо за помощ, което пристигна в последния 

момент и съм го предала на г-жа Узунска. 

 

Узунска: В писмото не е посочен срок. Предлагам да го разгледаме на следваща сесия. 

 

Ж.Великова: Имам въпрос към г-жа Ст. Жекова, защо общината няма да участва в 

програмата „Помощ в дома”, също и др.програми за заетост? В общината няма ли 

безработица? 

 

Ст. Жекова: Аз не решавам, по кои програми да участва общината. Запознахте ли се с 

изискванията? 

 

Ж.Великова: Не е необходимо да има общинско предприятие. 

 



Ст. Жекова: На обучението присъства и Н.Маринова, беше казано, че трябва да има 

общинско предприятие. 

Необходимо е да се осигури устойчивост за 1 година на проекта. По наши изчисления 

средствата са около 80 000 лв. 

 

Я.Господинова: Моля да престанете да заблуждавате Общинския съвет, на Вас не Ви се 

работи.Какво ще ги правите тези хора ,които имат смешна нужда от помощник в дома? 

 

П.Добрев: Стана въпрос и по други срещи, че е необходимо общинско предприятие. 

 

Ж.Великова: На обучението е имало въпрос, как да се процедира без общинско 

предприятие и е било обяснено.Вие ,какво направихте по този въпрос? 

 

Р.Иванова: Не се спазва и решението за участие на общински съветници в търговете. 

Зл.Питакова: Имаш предвид,че г-жа Ж.Великова умишлено не беше уведомена за 

заседанията по избор на изпълнител  на комисията за да не присъства. 

 

Симеон Т.Иванов: В Кутловица няма телефони от 3 май. Има кражба на кабел. 

Предлагам да се говори за клетка, хората нямат телефони и автобуси, същото е и в 

с.В.Левски. 

 

Узунска: Да се направи писмено искане до кмета на общината. 

 

З.Питакова:Колеги: За месец август в приетия план за работата ни, няма предвидени 

материали за заседания на ОбС, освен ако не възникне нещо спешно.Затова през месец 

август сте свободни. 

 

Поради изчерпване на дневния ред ,Председателя на ОбС закри днешното заседание в  

16.00ч. 

27.07.2012г.                                                ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС:   ……………………. 

Гр.Алфатар                                                                                      /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: ………….. 

п/ РП/РП 


